
Rada Miejska w Nowym Dworze Gdańskim 

 

Protokół nr XLVIII z Sesji w dniu 4 kwietnia 2022 roku 

Obrady rozpoczęto 4 kwietnia 2022 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:20 tego samego dnia. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Bieliński 

2. Henryk Brzozowski 

3. Beata Gołębiowska 

4. Zbigniew Koćko 

5. Wojciech Krawczyk 

6. Marian Laskowski 

7. Ryszard Łabędzki 

8. Wioletta Przyborowska 

9. Krystyna Rudzińska 

10. Tomasz Sieklucki 

11. Dorota Sobocińska 

12. Witold Staszewski 

13. Krystyna Tokarska 

14. Radosław Wójcik 

15. Paweł Zawiliński 

2. Wybór Sekretarza obrad. 

 

Sekretarzem Obrad został Wiceprzewodniczący Rady Z.Koćko 

 

3. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

 

Burmistrz J.Michalski projekt jest konsekwencja pewnych ustaleń dotyczących środków, jakie 

otrzymuje gmina dla uchodźców z Ukrainy - interpretacja RIO  

 

Zastępca Skarbnika Gminy B.Rembowska przedstawiła stanowisko RIO - środki jako pomoc 

wchodzą do budżetu gminy - każdorazowe przyjęcie środków wiąże się z przyjęciem zmian w 

budżecie - w związku z tym proponuje się aby Burmistrz miał uprawnienie do tego.  

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Wojciech Krawczyk, 

Zbigniew Koćko, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna 

Rudzińska, Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, 

Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński,  

Uchwała nr 361/XLVIII/2022 



4. Sprawy różne. 

 

Radny A Bieliński -31 marca odbyło się otwarcie ofert na odbiór odpadów – jest 1 oferta na ponad 

8 mln złotych, co stanowi 57%wzrost. Jeszcze raz apeluje o audyt w kwestii zakupu we własnym 

zakresie pojemników. Wiem, że ceny rosną, ale nie wiem czy te 9 złotych wystarczy na pokrycie 

podwyżki? Czy trwają negocjacje? 

 

Burmistrz J.Michalski- negocjacje nie trwają, nie przewiduje tego procedura. Poprzednia oferta była 

na odbiór odpadów na prawie 5 mln złotych, teraz propozycja jednego oferenta to ponad 8 mln 

złotych. Gminy nie stać na taką kwotę i nie stać nas, żeby obarczyć tym mieszkańców zarówno 

pośrednio jak i bezpośrednio. Będziemy szukać rozwiązania i zastanawiamy się nad inną formą 

odbioru śmieci- może własna spółka. 

 

Radna B.Gołębiowska- jak się mają sprawy z uchodźcami?  

 

Burmistrz J.Michalski- liczba nieznacznie przekroczyła 200, są to te same miejsca w domach 

prywatnych i 2 większe skupiska. Służby dokonały weryfikacji warunków, teraz przymierzamy się 

do wypłaty środków 40 złotych za dzień- jest problem z weryfikacją terminów - w najbliższym 

czasie nastąpi wypłata. Są pewne wątpliwości, które musimy zweryfikować. Sprawnie przeszedł 

proces nadawania nr pesel, co otwiera drogę do uzyskania świadczeń. Trzeba wysoko oceniać 

działania mieszkańców gminy, którzy podjęli trud goszczenia uchodźców. Jesteśmy przygotowania 

na jeszcze pewne sytuacje kryzysowe i zapewnienie dachu nad głową. Liczymy też na większe 

środki - stąd szybka reakcja i dzisiejsza sesja. Myślę, że sytuację mamy stabilną. Są 3-4 grupy 

językowe dla osób dorosłych, w szkołach mamy około 30 dzieci, zorganizowaliśmy dodatkowe 

kursy na dowozach (Marynowy Ranczo). Na terenie szkół złożono wnioski w zakresie nauki języka 

polskiego dla obcokrajowców 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady W.Krawczyk zamknął obrady 

XLVIII sesji w dniu 04 kwietnia 2022 roku. 

Na tym protokół zakończono.  

 

Sekretarz Obrad       Przewodniczący Rady Miejskiej   

Zbigniew Koćko                        Wojciech Krawczyk 

 

 

 

Przygotował(a): Anna Żurawska-Fiałek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

  

 


